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jako kandidátů do správní rady Sokrates Golf & Country Clubu, z.s.: 

Vážení členové,  

předstupujeme před Vás jako společní kandidáƟ do správní rady Sokrates Golf & Country Clubu, z.s. 
(dále je „SOGCC“) a rádi bychom Vám představili důvody naší kandidatury a vizi, s níž o funkci členů 
správní rady usilujeme. 

Od roku 2019 se zhoršuje ekonomická našeho golfového klubu a to tak, že po vyčerpání předchozích 
úspor v roce 2022 definiƟvně přestaly příjmy z hracích poplatků stačit na pokryơ plateb vyplývajících ze 
smlouvy o užívání hřiště s majitelem hřiště Pythagor a.s. Bohužel ani úsporná opatření, která provedla 
správní rada, nevedla k vyřešení situace a špatná ekonomická situace ovlivňovala nejen členskou 
základnu, ale také sportovní činnost klubu a práci s mládeží. V tomto kalendářním roce je patrné, že 
SOGCC nebude schopen pokrýt veškeré své smluvní závazky, které má vůči společnosƟ Pythagor a.s.  

Proto v průběhu jara 2023 vznikl z iniciaƟvy Jaroslava Dokoupila tým, který vzniklou situaci analyzoval 
a na Valné hromadě 29. 4. doporučil členům usilovat o změnu smlouvy o užívání hřiště. VH doporučení 
akceptovala a jmenovala vyjednávací tým s mandátem vyjednat se společnosơ Pythagor, a.s., nové 
smluvní podmínky. Z průběhu jednání o nové smlouvě vyplynulo, že pro zachování golfu na Kořenci a 
zodpovědné řízení klubu bude potřeba nejenom změnit smlouvu s resortem, ale provést rovněž 
komplexní změny v organizaci a fungování klubu. Proto Jaroslav Dokoupil přizval další osoby ochotné 
spolupracovat na rozvoji klubu a mající expertní znalost golfového prostředí. A z této skupiny se zrodil 
náš společně kandidující tým. 

Jsme si velmi dobře vědomi závažnosƟ situace a snažíme se navrhnout a projednat co nejrychlejší a 
nejlepší řešení. Jsme přesvědčeni, že ke zlepšení ekonomické situace klubu, jeho stabilizaci a vytvoření 
prostoru pro plnění jeho hlavního poslání (tedy sportovní a rekreační činnosƟ) vede jediná možná cesta, 
a to zásadní změna smlouvy o užívání hřiště mezi majitelem hřiště a klubem 

 Nevidíme dlouhodobě jinou cestu, než dosáhnout úpravy smlouvy s majitelem hřiště tak, aby 
klub za užívání hřiště plaƟl částku odvozenou od celkové částky vybraných hracích poplatků 
v daném roce. Vyjednávací tým, jmenovaný Valnou hromadu klubu 29. 4.2023, za účasƟ 
Jaroslava Dokoupila v současné době dokončil zásady nové smlouvy, které kladně projednal 
s vedením Pythagor, a.s. V nejbližších dnech lze očekávat uzavření Memoranda o spolupráci, a 
očekáváme, že toto Memorandum bude prezentováno na valné hromadě konané dne 
25.6.2023. Na toto Memorandum chceme navázat, vyjednat konečné znění smlouvy, předložit 
ji letos na podzim valné hromadě ke schválení tak, aby od 1.1.2024 mohla vejít v účinnost a 
byla tak zajištěna stabilita našeho klubu do dalších let. 

 Protože věříme, že v době, kdy klub nemá dostatek prostředků na placení zaměstnanců, kteří 
by zajišťovali jeho činnost, je třeba rozšířit počet členů správní rady, aby potřebné činnosƟ mezi 
ně mohli být rozděleny a bylo zajištěno jejich řádné plnění. Proto jsme u současné správní rady 
iniciovali návrh změny Stanov klubu a Volebního a hlasovacího řádu, který by rozšířil počet 
členů správní rady na 5 a změnil její pravidla fungování tak, aby pracovala stabilněji a efekƟvněji  



 Plánujeme posílit pozici poradních orgánů Správní rady (STK, TCM, kapitáni reprezentace, 
seniorská skupina) které výkonně organizují sportovní život klubu.  

 Plánujeme také rozšířit spolupráci s GC Prostějov jako potencionální základnou mládeže pro 
oba kluby. Za nezbytné proto považujeme personální propojení orgánů obou klubů.  

 Především jsme ale přesvědčeni, že jediná cesta ke stabilitě a úspěšnému fungování klubu i 
rezortu je v co nejužší spolupráci obou subjektů (klubu a majitele hřiště). Jsme v několika 
posledních letech svědky dramaƟckých změn v golfovém prostředí v celé republice, odklonu od 
tradiční klubové struktury, vzniku virtuálních klubů, regionálních tour a dalších nových forem 
golfového života. Musíme vývoj pozorně sledovat a být připraveni na něj společně s rezortem 
reagovat.  

Věříme, že před budoucí správní radou leží úkoly naprosto zásadní pro samotnou budoucnost našeho 
klubu. Rádi bychom se ve prospěch klubu těchto úkolů společně ujali a provedli klub touto bouřlivou 
dobou do stabilní budoucnosƟ.  

Abychom mohli tuto vizi uvést do života, prosíme vás o podporu změn Stanov klubu, která by rozšířila 
počet členů správní rady na 5 a následně o vaše hlasy v samotné volbě, pro naše kandidáty do správní 
rady klubu: Jaroslava Dokoupila, Jana Hovězáka, Hanu Rechovou, MarƟna Vendelberga a Tomáše 
Vrbického. Jejich společná volba jako týmu, který potáhne za jeden provaz, umožní rychlou realizaci 
záměrů, které vám v programovém prohlášení předkládáme.  

 

Podepsáni: 

Jaroslav Dokoupil   

Jan Hovězák    

Hana Rechová    

MarƟn Vendelberger   

Tomáš Vrbický    

 

 

        Na Kořenci, 13.6.2023 

 


